
Nummer Onderwerp Tekst toezegging/motie Fractie(s) Portefeuillehouder Stand van zaken Vergadering van Organisatieonderdeel

11M1 - Actieve informatie en instemming bij 

wijzigingen afspraken met Delta-onderwijs

Vraagt het college: om de raad direct te 

informeren als Delta-onderwijs of het college 

de vastgelegde afspraken, verwoord in de brief 

van 3 juli 2023, wil wijzigen en pas in te 

stemmen met de wijzigingen na een akkoord 

van de raad. VVD Guus Beenhakker (Wethouder)  (Raadsvergadering 04-07-2023 19:00) Sociaal Domein Beleid

3M5 SDG doelen steeds beter in de beleids- en 

financiële documenten verwerken

- In beleidsstukken kritischer naar 

doelstellingen en KPI's kijken EN de SDG doelen 

hierin te borgen;

- Deze doelstellingen, KPI's en SDG verwerken in 

de P&C-documenten. PvdA Dees Melsen (Wethouder)

Er is een dashboard voor de onderliggende KPI's 

van de SDG-doelstellingen gebouwd. In de 

begroting 2025-2028 zijn links naar deze 

indicatoren opgenomen.

Voor overige doelstellingen en KPI's: het begint 

bij het vaststellen van het beleid....  (Begrotingsraad 07-11-2023 15:30) Control

Motie Groenfonds

De raad een voorstel te doen tot aanpassing 

van (de regels van) het Groenfonds zodat 

middelen ook ingezet kunnen worden voor 

beinnenstedelijk groen zoals vergroening van 

het gebied Arendsplein en Arendshof. VVD en D66 Arnoud Kastelijns (Wethouder)

De gemeenteraad wordt in Q2 2025 

geïnformeerd over de afdoening van deze 

motie. Buiten Beleid

Motie Opstellen visie Buitengebied

1. Met spoed samen met belanghebbenden en 

betrokkenen een nieuwe visie op het 

buitengebied van de gemeente Oosterhout, 

zoals bedoeld in het bestemmingsplan 

buitengebied 2013 (incl. lint Oosteind), te 

ontwikkelen.

2. De raad voor het zomerreces een startnotitie 

met verdere planing te doen toekomen, met als 

voorzichtig - gezien de omstndigheden - streven 

de nieuwe visie in de raadsvergadering van 

december 2020 te kunnen vaststellen.

Gezond Burger Verstand en 

GroenLinks Arnoud Kastelijns (Wethouder)

Allereerst is een reparatie-herziening 

bestemmingsplan nodig. Deze heeft veel tijd in 

beslag genomen. Na vaststelling van de 

beleidsneutrale reparatie-herziening 

bestemmingsplan “Buitengebied 2013 (incl. Lint 

Oosteind), herziening 2022” zal er een aanvang 

worden gemaakt met het herijken van de visie 

op het buitengebied. Deze reparatie-herziening 

wordt voor de vergadering in mei 2025 ter 

vaststelling aan uw raad kan worden 

aangeboden. Na raadsbehandeling zal gestart 

worden met oppakken van de visie. Buiten Beleid

10M1 Aan de slag met klimaatmaatregelen

verzoekt het college:

1. enkel nog specifiek onderzoek uit te voeren 

gericht op het nemen van de beste maatregelen 

en daarnaast vooral in te zetten op het nemen 

van concrete maatregelen;

2. de 3-30-300 regel ten aanzien van ons 

groenbeleid meteen optimaal te gaan 

realiseren. Gezond Burger Verstand Guus Beenhakker (Wethouder)

We hebben  inzichtelijk in hoeverre we voldoen 

aan de 3-30-300 regel. Maar hiervoor is nog 

geen specifieke werkwijze vastgesteld. Dit 

wordt momenteel nog ontwikkeld in 

samenhang met de ontwikkeling van de 

klimaatlabels (Oosterhoutse maatlat voor een 

klimaatadaptieve gebouwde omgeving). Wel 

wordt er bij ruimtelijke projecten bekeken in 

hoeverre al voldaan wordt aan de regel en waar 

er mogelijk extra bomen (en/of compensatie) 

plaats moet vinden.  (Raadsvergadering 21-11-2023 19:00) Buiten Beleid

9M1 Provincialeweg Oosteind

verzoekt het college om

- te onderzoeken op welke wijze het wegvak 

Kruising Hoge Dijk – Wilhelminalaan ook 

meegenomen kan worden in de reconstructie 

van de Provincialeweg;

- hierbij ook in gesprek te gaan met de 

gemeente Dongen om te bewerkstelligen dat 

de veilige fietsverbinding op grondgebied van 

Dongen wordt voortgezet;

- de gemeenteraad te informeren over de 

uitkomsten van het onderzoek en het gesprek 

met de gemeente Dongen voordat gestart 

wordt met het maken van het definitief 

ontwerp voor fase 3. CDA Arnoud Kastelijns (Wethouder)

Het college heeft de gemeenteraad op 25 maart 

per raadsbrief geïnformeerd over de manier 

waarop invulling is gegeven aan deze motie. 

Het college beschouwt de motie daarmee als 

afgedaan.  (Raadsvergadering 21-11-2023 19:00) Buiten Projecten

Motie onderzoek Omgekeerde Integrale 

Verordening Sociaal Domein

verzoekt het college:

te onderzoeken of een integrale verordening 

voor het Sociaal Domein (zogenaamde 

omgekeerde verordening) van meerwaarde is 

voor gemeente Oosterhout;

de conclusie van dit onderzoek in het derde 

kwartaal 2023 te delen met de gemeenteraad.

Gemeentebelangen Clemens Piena (Wethouder)

We nemen de mogelijkheid van een 

omgekeerde verordening mee bij het moment 

dat we met nieuwe verordeningen, met name 

Jeugd of Wmo, te maken krijgen. Het laatste 

jaar is dat niet noodzakelijk geweest en omdat 

het opstellen van verordeningen een zeer 

arbeidsintensief proces is en we te maken 

hebben met meerdere grote opgaven in het 

sociaal domein, is hierop geen inzet geweest.  (Raadsvergadering 28-02-2023 19:30) Sociaal Domein Beleid



24-M001

10M1 Motie vreemd aan de orde - bomenlanen, 

Vissersweg

De raad roept het college op om:

de laan met beuken te behouden;

binnen een jaar de laan met populieren volledig 

te herstellen en de bomenrij te verlengen waar 

mogelijk, zodat de populierenlaan duurzaam 

behouden blijft;

uiterlijk het laatste kwartaal 2024 de raad 

terugkoppeling te geven over de voortgang 

rondom de populierenlaan;

spoedig in kaart te brengen welke bomenlanen 

hersteld moeten worden en welke bomenlanen 

de komende jaren planmatig onderhoud nodig 

hebben om deze duurzaam te behouden en 

hierover de raad uiterlijk in mei 2024 te 

informeren (dus voor de behandeling van de 

perspectiefnota);

te onderzoeken op welke locaties de aanleg van 

nieuwe bomenlanen mogelijk is en de raad 

hierover uiterlijk het vierde kwartaal 2024 te 

informeren.

VVD Arnoud Kastelijns (Wethouder)

In behandeling. Raad wordt in Q2 2025 

geïnformeerd.

 (Raadsvergadering 30 januari 2024 30-01-2024 

19:00) Buiten Beleid

08M2' - Fietsersoversteekplaats Lage 

Molenpolderweg – Dorsvlegelpad

De raad verzoekt het college:

1. te onderzoeken op welke wijze uiterlijk in 

2024 een tijdelijke veilige 

fietsersoversteekplaats Lage Molenpolderweg – 

Dorsvlegelpad kan worden gerealiseerd;

2. via de programmabegroting de raad voor te 

stellen om middelen beschikbaar te stellen voor 

het realiseren van deze tijdelijke veilige 

fietsersoversteekplaats. Gemeentebelangen Arnoud Kastelijns (Wethouder)

Er heeft in 2024 een onderzoek plaatsgevonden 

naar kleinschalige maatregelen om het verkeer 

te remmen. Dit zijn drempels geworden en deze 

zijn gerealiseerd in Q4 van 2024. Het college 

beschouwt de motie daarmee als afgedaan.

 (Raadsvergadering 20 juni 2023 (vervolg) 21-06-

2023 19:30) Buiten Beleid

08M4 - Beter perspectief bieden voor 

Vluchtelingen

Motie: De raad verzoekt het college:

- bij de Staatssecretaris voor Asiel en Migratie 

aan te dringen op het mogelijk maken van pilots 

met werk, om daarmee vluchtelingen 

perspectief te bieden;

- als deze mogelijkheid er komt, een pilot voor 

werken door vluchtelingen in Oosterhout op te 

zetten en hiervoor -indien nodig- met een 

voorstel te komen bij de begroting 2024;

- als het niet lukt om de Staatssecretaris te 

overtuigen van het belang van zo’n pilot, dan 

richting de Begroting 2024 met ander 

flankerend beleid te komen om het perspectief 

van de jonge Oosterhoutse vluchtelingen te 

verbeteren.

Toezegging: 

Er wordt een pilot gestart om jonge 

vluchtelingen beter te laten integreren in de 

(Oosterhoutse) samenleving. Werk vormt een 

onderdeel van deze pilot.

 PvdA

Frans Backhuijs (Burgemeester) en Willem-Jan 

van der Zanden (Wethouder)

Het Programmaplan Migratie is aangeboden 

voor besluitvorming in de raadsvergadering van 

1 april 2025.

 (Vragenhalfuur en raadsvergadering 20-06-

2023 19:00) Buiten Beleid

09M1 - Gemeenschappelijke regelingen

verzoekt het college:

- zich in te spannen om in regio-verband de rol 

van de gemeenteraden beter te borgen, met 

name voor die Gemeenschappelijke Regelingen 

die een sterk beleidsinhoudelijk en 

programmatisch karakter kennen;

- daarbij uitdrukkelijk te kijken of de in Midden-

Brabant alom geaccepteerde werkwijze met 

een Raadsleden-adviescommissie of een andere 

vergelijkbare en werkbare structuur ook in onze 

regelingen kan worden geïntroduceerd D66 Frans Backhuijs (Burgemeester)

Hier is doorlopend aandacht voor. Bij de 

verdere uitwerking van de organisatiestructuur 

van de Baronie-  en de SRBT-samenwerking 

wordt nadrukkelijk ook stilgestaan bij het 

inbedden van de rol van gemeenteraden. Over 

de samenwerking binnen de SRBT wordt de 

gemeenteraad binnenkort geïnformeerd per 

brief. Besluitvorming door gemeenteraden ten 

aanzien van de organisatiestructuur van de 

Baronie is voorzien in 2025.

 (Vragenhalfuur en raadsvergadering 20-06-

2023 19:00) Advies bedrijfsvoering



24-M003

06M1 Plaatsvervangend beschaamd over 

ontbreken communicatie Leijsenhoek 119

verzoekt het college:

- alsnog constructief in gesprek te gaan met de 

bewoners van Leijsenhoek 117 en de nodige 

afspraken te maken,

 

concludeert:

- het voorstel pas inhoudelijk te zullen 

behandelen als duidelijk is waar de bewoners 

van het pand Leijsenhoek 117 aan toe zijn. Gezond Burger Verstand Arnoud Kastelijns (Wethouder)

Gesprekken met de bewoners hebben 

plaatsgevonden en besluitvorming heeft 

plaatsgevonden in de raadsvergadering van juli 

2024. Het college beschouwt de motie hiermee 

als afgedaan. 

 (Raadsvergadering 27 februari 2024 27-02-2024 

19:00) Buiten Beleid

24-M007

09M1 Met Den Hout in gesprek op zoek naar 

extra financiële middelen voor de verhuis van 

Irene’58

roept het college op om:

1. de verhuizing van Irene ’58 spoedig te 

realiseren;

2. alle mogelijkheden te benutten om alsnog 

volledige dekking te vinden;

3. en dus, los van het CPO-project en de 

verhuizing van Irene ’58, met de inwoners van 

Den Hout gesprekken te voeren over de 

mogelijke invulling van het aan het CPO-project 

grenzende deel van het grasveld waar de 

wijzigingsbevoegdheid op ligt;

4. bij deze gesprekken niet als insteek te nemen 

om het volledige gebied vol te bouwen, maar 

wel om voldoende dekking te vinden om de 

verhuis van Irene ’58 te bekostigen;

5. de uitkomsten van de gesprekken uiterlijk 1 

mei 2025 terug te koppelen aan de raad, met 

daarbij aangegeven op welke wijze alsnog 

gebouwd kan worden. VVD Arnoud Kastelijns (Wethouder)

Er wordt een voorstel gemaakt voor 

woningbouwontwikkeling op de gronden naast 

het hoofdveld. Het proces, inclusief participatie, 

wordt hiervoor vormgegeven.

 (Raadsvergadering 23 april 2024 23-04-2024 

19:00) Vastgoed,Facility, Secretariaat/Buiten Projecten

24-M009

15M1 Perspectief voor voetbalvereniging 

OVV’67 Oosteind

De raad verzoekt het college:

op heel korte termijn met OVV’67 in overleg te 

treden, maar uiterlijk 7 mei as. gericht op het 

bieden van duidelijkheid over de toekomst van 

het voetbalcomplex; indien OVV’67 niet binnen 

enkele jaren de beschikking krijgt over een 

nieuwe accommodatie, in overleg met het 

bestuur van OVV’67 een voorstel in de 

Perspectiefnota 2025 op te nemen voor de 

noodzakelijke investeringen in de 

accommodatie van OVV’67. CDA Arnoud Kastelijns (Wethouder)

Op 1 april 2025 wordt aan de raad gevraagd om 

een voorbereidingskrediet beschikbaar te 

stellen om de plannen voor het vernieuwen van 

de accommodatie van OVV uit te werken en 

daarbij toekomstperspectief te bieden aan de 

vereniging. Na besluitvorming door de raad 

beschouwt het college de motie als afgedaan.

 (Raadsvergadering 23 april 2024 23-04-2024 

19:00) Vastgoed,Facility, Secretariaat/Buiten Projecten

24-M006

08M2 Flexibiliteit bij verdere ontwikkeling 

woningbouw CPO Den Hout

verzoekt het college:

- ook in het verdere proces oog te blijven 

houden voor wat nodig is om de woningen 

optimaal aan laten sluiten aan de 

woonbehoefte van inwoners van Den Hout;

- actief medewerking te verlenen aan de 

mogelijkheid om woningen flexibeler te 

bouwen en in te zetten, indien die wens vanuit 

de bewoners van Den Hout wordt 

geformuleerd. Gezond Burger Verstand Arnoud Kastelijns (Wethouder)

Termijn terinzagelegging van het 

bestemmingsplan is afgelopen en gedurende 

deze termijn is beroep ingediend en is 

voorlopige voorziening gevraagd. De raad zal in 

een brief geïnformeerd worden over de 

procedurele stand van zaken.

 (Raadsvergadering 23 april 2024 23-04-2024 

19:00) Buiten Projecten

24-M011 16M1 Eerst evalueren en leren

Onderzoeken in hoeverre er een bibliotheek of 

een soortgelijke voorziening kan worden 

aangelegd van eerder uitgevoerde 

beleidsevaluaties PvdA Clemens Piena (Wethouder)

 (Raadsvergadering 28 mei 2024 28-05-2024 

19:00) Allen

24-M014 10M02 Brug Teraalst

De raad verzoekt het college de problemen met 

de brug bij Teraalst met voorrang op te lossen. Gezond Burger Verstand Arnoud Kastelijns (Wethouder)

De gemeenteraad is over de afdoening van 

deze motie geïnformeerd per raadsbrief dd. 18 

maart. Het college beschouwt de motie 

hiermee als afgedaan. 

 (Raadsvergadering (perspectiefnota)  19-06-

2024 19:00) Buiten Projecten

24-M015 10M06 Minimaliseer externe inhuur

De raad verzoekt het college erg terughoudend 

te zijn met externe inhuur. Gezond Burger Verstand Frans Backhuijs (Burgemeester)

Op de informatieavond van 11 maart 2025 is de 

raad geïnformeerd over externe inhuur, 

onderzoek derden en de inzet van stagiairs. Het 

college beschouwt de toezegging daarmee als 

afgedaan. 

 (Raadsvergadering (perspectiefnota)  19-06-

2024 19:00) Advies bedrijfsvoering



24-M013

10M01 Betrek de doelgroep bij verbeteren 

ondersteuning van mensen met verward gedrag

De raad verzoekt het college om:

narratief onderzoek uit te laten voeren onder 

de doelgroep inclusief systeem;

hierbij ervaringsdeskundige professionals in te 

zetten;

de resultaten van het onderzoek te delen met 

alle belanghebbenden en de gemeenteraad en 

te benutten voor het versterken van de 

ondersteuning van mensen met verward 

gedrag;

voor dit soort initiatieven ruimte af te spreken 

in de prestatieafspraken met Thuisvester.

Gezond Burger Verstand Clemens Piena (Wethouder)

De resultaten van het narratief onderzoek naar 

ontmoetingsvoorzieningen voor (mentaal) 

kwetsbare inwoners zijn gepresenteerd tijdens 

de raadsinformatieavond sociaal domein maart 

jl.. Het college beschouwt de motie daarmee als 

afgedaan. 

 (Raadsvergadering (perspectiefnota)  19-06-

2024 19:00) Sociaal Domein Beleid

24-M018

10M13 Word aandeelhouder provinciaal 

warmtenet

De raad verzoekt het college:

te onderzoeken wat de financiële en 

maatschappelijke kosten en baten zijn van het 

aandeelhouderschap van het provinciaal 

warmtenet;

dit uit te werken en toe te voegen aan de  

Perspectiefnota 2026.

GroenLinks Willem-Jan van der Zanden (Wethouder)

Wordt opgepakt. De provincie is hiermee bezig. 

Zodra er meer bekend is wordt de raad 

geÏnformeerd.

 (Raadsvergadering (perspectiefnota)  19-06-

2024 19:00) Buiten beleid

24-M017 10M12 Beschut werk

De raad verzoekt het college:

de wachtlijsten die er zijn voor een beschutte 

werkplek weg te werken vóór 1 oktober 2024;

eenieder die een indicatie beschut werk krijgt, 

uiterlijk een maand na het verkrijgen van deze 

indicatie een beschut werkplek aan te bieden.

GroenLinks Willem-Jan van der Zanden (Wethouder)

Over de mogelijkheden vinden gesprekken 

plaats met MidZuid en de andere in MidZuid 

deelnemende gemeenten. Het college 

onderzoekt wat de (financiele) consequenties 

zijn en zal op basis hiervan een besluit nemen. 

In de loop van het tweede kwartaal wordt de 

raad over de uitkomsten geïnformeerd.

 (Raadsvergadering (perspectiefnota)  19-06-

2024 19:00) Sociaal Domein Uitvoering en Sociaal Domein Beleid

24-M016 10M10 Opgavegericht werken

De raad verzoekt het college:

uit te werken in hoeverre de organisatie al 

voldoet aan de doelen die gesteld zijn rondom 

het wijk- en opgavegericht werken;

uit te werken welke effecten doelstellingen uit 

deze Perspectiefnota, zoals een vacaturestop 

en ‘minder beleid, meer uitvoering’ op de 

organisatieontwikkeling hebben;

deze uitwerkingen toe te voegen aan de  

Perspectiefnota 2026.

GroenLinks Frans Backhuijs (Burgemeester)

De gemeenteraad wordt binnenkort per brief 

geïnformeerd over de wijze waarop het college 

uitvoering geeft aan deze motie.

 (Raadsvergadering (perspectiefnota)  19-06-

2024 19:00) Buiten Projecten en Advies bedrijfsvoering

24-M021

10M16 In overleg komen tot taakstelling 

Surplus

De raad vraagt het college om:

in kaart te brengen welke taken mogelijk reëel 

geschrapt kunnen worden die nu zijn 

uitbesteed aan Surplus;

deze inventarisatie in gesprek met Surplus op te 

stellen;

in goed overleg met Surplus te komen tot de 

afweging of er een taakstelling mogelijk is en zo 

ja, hoe groot deze taakstelling dan is;

de gemeenteraad te informeren over de 

voortgang en uitkomsten van punt 3. 

VVD Clemens Piena (Wethouder)

De gemeenteraad is hierover geïnformeerd per 

brief dd. 18 maart 2025. Het college beschouwt 

de motie daarmee als afgedaan. 

 (Raadsvergadering (perspectiefnota)  19-06-

2024 19:00) Sociaal Domein Beleid

24-M022 10M17 In overleg komen tot synergie

De raad vraagt het college om:

een creatieve en inspirerende aftrap te 

faciliteren van het goede gesprek;

met de organisaties op zoek te gaan welke naar 

synergie er mogelijk is en wat daarvoor nodig is;

de gemeenteraad te betrekken waar helpend 

en tijdig te informeren over de voortgang van 

het gesprek.

VVD Clemens Piena (Wethouder)

Deze motie wordt meegenomen in het 

opstellen van een plan van aanpak voor de 

Toekomstvisie.

 (Raadsvergadering (perspectiefnota)  19-06-

2024 19:00) Opgave strategie en externe oriëntatie



24-M023 10M19 Geef duidelijkheid over MEK

De raad vraagt het college om ruim voor het 

bespreken van de Begroting 2025 met de 

gemeenteraad in gesprek te gaan over te 

toekomst van het MEK, zodat de 

richtinggevende financiële kaders kunnen 

worden meegenomen in de begroting 2025. VVD Willem-Jan van der Zanden (Wethouder)

De raad zal tijdig geïnformeerd worden over de 

stand van zaken met betrekking tot de 

toekomst van het MEK en de financiële kaders 

hiervoor via een raadsinformatiebrief (planning: 

Q2 2025). 

 (Raadsvergadering (perspectiefnota)  19-06-

2024 19:00) Buiten Beleid

24-M025

10M21 Kom spoedig met stedenbouwkundige 

visie Hanze en Slotjesveld

De raad vraagt het college om:

voor einde 2024 met twee uitgewerkt 

procesplannen te komen voor beide locaties 

inclusief tijdspad hoe te komen tot een 

vastgesteld en gedragen stedenbouwkundige 

visies;

voor einde 2024 de gemeenteraad te 

informeren over mogelijke grondopbrengst van 

beide locaties;

te borgen dat er prioritaire ambtelijke 

capaciteit is.

VVD Dees Melsen (Wethouder)

De raad wordt in Q3/Q4 bijgepraat over proces, 

planning en uitgangspunten voor de visie 

Slotjesveld. Op 25 juni 2024 is de raad tijdens 

informatiebijeenkomst bijgepraat over de visie 

locatie Hanze. Op 17 september 2024 is er 

informatieavond voor de raad over 

opbrengstpotentie locatie Hanze College en 

locatie Slotjesveld geweest. In Q1 2025 zal de 

raad voor beide projecten geïnformeerd 

worden over een procesaanpak. Een 

startnotitie over het Slotjesveld wordt voor 

besluitvorming aangebonden voor de 

raadsvergadering van mei. Een startnotitie over 

de locatie Hanze volgt voor de raadsvergadering 

van juni.

 (Raadsvergadering (perspectiefnota)  19-06-

2024 19:00) Opgaveleider Woningbouwstrategie

24-M028

10M08 Vernieuwender verantwoorden 

subsidies

De raad verzoekt het college:

te onderzoeken welke mogelijkheden er zijn om 

de verantwoording van subsidies te vernieuwen 

en/of te vereenvoudigen;

de gevonden mogelijkheden binnen de huidige 

subsidieverordening direct in te zetten;

zo nodig een wijziging van de 

subsidieverordening aan de raad voor te leggen 

om anders verantwoorden mogelijk te maken;

de besparing in ambtelijke tijd zo mogelijk in de 

begroting te vertalen naar een financiële 

besparing. 

Gemeentebelangen Dees Melsen (Wethouder)

De beleidsregels subsidie 2025 zijn door het 

college vastgesteld, waarin in de begeleidende 

raadsbrief van 18 juli 2024 deze motie wordt 

aangehaald. Enige acties zijn uitgevoerd, het 

college verricht momenteel verder onderzoek 

naar het vernieuwender verantwoorden van 

subsidies.

 (Raadsvergadering (perspectiefnota)  19-06-

2024 19:00) Sociaal Domein Beleid

24-M030

10M26 Andere aanbestedingswijze Wmo – hulp 

bij het huishouden

De raad verzoekt het college:

de huidige aanbestedingswijze en de 

consequenties daarvan voor onze inwoners en 

onze gemeente te evalueren;

van die evaluatie in ieder geval onderdeel te 

maken een vergelijking van de kosten die onze 

gemeente met dit systeem heeft gemaakt ten 

opzichte van de kosten van andere gemeenten 

die op een andere basis hebben aanbesteed;

deze evaluatie en een overzicht van de 

mogelijke systemen van aanbesteden voor te 

leggen aan de raad, met daarbij een 

onderbouwd inzicht in wat deze systemen aan 

voor- of nadelen hebben ten opzichte van onze 

huidige praktijk;

met de raad daarover in gesprek te gaan vóór 

de start van de aanbestedingsprocedure.

Voor Heel Oosterhout Clemens Piena (Wethouder)

Momenteel wordt de nieuwe aanbesteding 

HbH per 1-4-2026 voorbereid. De raad wordt op 

15 april 2025 via de klankbordgroep sociaal 

domein op de hoogte gehouden van de 

vorderingen.

 (Raadsvergadering (perspectiefnota)  19-06-

2024 19:00) Sociaal Domein Beleid

24-M031

14M3 - Toekomstbestendig kruispunt 

Westelijke ontsluiting N282

De raad vraagt het college om:

de aansluiting van de Westelijke 

Ontsluitingsroute op de N282 op een zodanige 

wijze vorm te geven en in te richten dat op 

termijn aansluiting van de Akkerweg mogelijk is 

zonder nieuwe ingrijpende aanpassing en 

kosten aan het kruispunt;

de aansluiting Akkerweg op te nemen in de 

Uitvoeringsagenda Mobiliteitsvisie. 

VVD Guus Beenhakker (Wethouder)

Dit is meegenomen in het raadsvoorstel over de 

aansluiting Baarschotsestraat -N282, waarover 

de raad besloten heeft in de raadsvergadering 

van 25 februari 2025. De aansluiting Akkerweg-

Rijkskweg is opgenomen in de 

Uitvoeringsagenda Mobilteit. Het college 

beschouwt de motie daarmee als afgedaan. 

 (Raadsvergadering 2 juli 2024 02-07-2024 

20:00) en  (Raadsvergadering (voortzetting 

vergadering 2 juli) 03-07-2024 19:30) Buiten Projecten



24-M032

19M1 -Ruimte visie Arkendonk maximaal 

benutten

De raad vraagt het college om:

voor de verdere ontwikkeling van ‘Het Blok’ en 

‘De Strip’ op Arkendonk de mogelijkheden die 

de visie biedt maximaal te benutten;

indien dit niet op korte termijn leidt tot 

financieel haalbare plannen, met de raad in 

gesprek te gaan over het aanpassen van de 

kaders die de visie stelt.

VVD Arnoud Kastelijns (Wethouder)

In april 2025 wordt de gemeenteraad per brief 

geïnformeerd over de stand van zaken van de 

ontwikkelingen in Arkendonk. 

 

 (Raadsvergadering 2 juli 2024 02-07-2024 

20:00) en  (Raadsvergadering (voortzetting 

vergadering 2 juli) 03-07-2024 19:30) Buiten Projecten

24-M033 14M2 - Aan de slag met Masterplan Dorst

De raad verzoekt het college om :

in 2024 een uitvoeringsagenda Masterplan 

Dorst op te stellen in samenwerking met de 

inwoners van Dorst en het Platform Dorst op de 

5 majeure thema’s met acties op zowel de korte 

als de langere termijn;

de raad uiterlijk 31 december 2024 te 

informeren over de uitvoeringsagenda;

na vaststelling de raad halfjaarlijks te 

informeren over de voortgang op deze 

uitvoeringsagenda.

PvdA Guus Beenhakker (Wethouder)

Deze motie wordt binnenkort beantwoord met 

een raadsinformatiebrief.

 (Raadsvergadering 2 juli 2024 02-07-2024 

20:00) en  (Raadsvergadering (voortzetting 

vergadering 2 juli) 03-07-2024 19:30) Buiten Beleid/Buiten Projecten

24-M034 14M1 - Procesregisseur Masterplan Dorst

De raad verzoekt het college te onderzoeken of 

in overleg met Platform Dorst een onafhankelijk 

procesregisseur voor een dagdeel per week kan 

worden ingezet voor het Masterplan Dorst, 

vooralsnog voor twee jaar met zo nodig 

doorloop daarna. CDA Guus Beenhakker (Wethouder)

De nieuwe procesregisseur is begonnen op 1 

december 2024. De raadsbrief ter 

beantwoording van motie 14M2 is in februari 

2025 aan de raad verstuurd. Hiermee 

beschouwen wij de motie als afgedaan.

 (Raadsvergadering 2 juli 2024 02-07-2024 

20:00) en  (Raadsvergadering (voortzetting 

vergadering 2 juli) 03-07-2024 19:30) Buiten Beleid

24-M036

11M1 Aanpassing toepassing van de 

blijverslening

De raad vraagt het college om te onderzoeken 

of het mogelijk is om de blijverslening ook in te 

zetten bij het realiseren van een aanleunwoning 

of bij woningsplitsing. VVD Dees Melsen (Wethouder) 

Door interne omstandigheden is het ons niet 

gelukt om nog voor de vaststelling van het 

volkshuisvestingsprogramma u over de 

uitvoering van de motie nader te berichten. 

Inmiddels is duidelijk geworden dat er 

mogelijkheden zijn om de motie uit te voeren 

maar moeten we dit juridisch en financieel nog 

verder uitwerken. Naar verwachting hebben we 

in mei 2025 hier duidelijkheid over.

 (Raadsvergadering 10 september 2024 10-09-

2024 19:00) Buiten Beleid

24-M037 09M1 Hanze College en Zwaaikom

De raad verzoekt het college bij de nieuwbouw 

van het Hanze College nadrukkelijk de optie 

open te houden om in de toekomst 

praktijkschool De Zwaaikom hier aan vast te 

bouwen. GroenLinks Guus Beenhakker (Wethouder)

De (ver)nieuwbouw van praktijkschool de 

Zwaaikom is opgenomen in de tweede termijn 

van het IHP en er is geen dekking in de 

begroting voor nieuwbouw van deze school. Uit 

de uitgevoerde studies blijkt dat het mogelijk is 

om (op termijn) praktijkschool de Zwaaikom te 

huisvesten op de huidige locatie van het Hanze 

College. Hierdoor komen de twee scholen in de 

buurt van elkaar te liggen. In de uitwerking van 

de stedenbouwkundige visie wordt bekeken 

wat de consequenties zijn van het verplaatsen 

van de Zwaaikom naar deze locatie. 

 (Raadsvergadering 10 september 2024 10-09-

2024 19:00) Vastgoed, Facility en Secretariaat 

24-M039

08M1 Begrens de omvang van de algemene 

reserve grondexploitatie

De raad verzoekt het college:

bij de perspectiefnota 2026 een voorstel voor te 

leggen, op basis waarvan de raad de nieuwe 

onder- en bovengrens van de algemene reserve 

grondexploitatie vaststelt;

tot dat moment zo veel mogelijk te handelen 

vanuit de huidige grenzen van deze reserve, te 

weten een ondergrens van € 9 miljoen en een 

bovengrens van € 12,5 miljoen.

PvdA Dees Melsen (Wethouder)

Realisatie hiervan is afhaneklijk van de stand 

van zaken rondom Oosterhout Oost op dat 

moment. 

 (Raadsvergadering 08 oktober 2024 08-10-2024 

19:00) Opgaveleider woningbouwstrategie / Control



24-M040

07M1' Met de ORTS op zoek naar nieuwe 

locatie

De raad roept het college op om:

actief het gesprek aan te gaan met de ORTS 

over hun behoeftes nu en in de toekomst;

de ORTS te ondersteunen in de totstandkoming 

van een streekomroep;

vanuit de behoeftes van de ORTS te werken aan 

een aantrekkelijke, zichtbare, passende locatie 

voor de ORTS die vooral ook toekomstig 

bestendig is;

voortvarend aan de slag te gaan met punt 1 tot 

en met 3 vanuit de noodzaak lokale 

nieuwsgaring en verspreiding te borgen in de 

toekomst.

Aanvullend op de motie wordt toegezegd om 

de synergiegedachte mee te nemen in de 

gesprekken die gevoerd worden met de ORTS VVD Clemens Piena (Wethouder)

Hieraan wordt invulling gegeven via de 

reguliere bestuurlijke en ambtelijke overleggen. 

De invoering van de geactualiseerde Mediawet 

is uitgesteld tot 1 januari 2028 i.p.v. 2027. Tot 

die tijd onderhouden we nauw contact met de 

ORTS over de ontwikkeling van een 

streekomroep en het huisvestingsvraagstuk.

 (Raadsvergadering 08 oktober 2024 08-10-2024 

19:00) Advies bedrijfsvoering

24-M044 3M04 - Personeel horeca Warande

De raad verzoekt het college:

in de aanloop naar de besluitvorming over de 

toekomst van de horeca bij zwembad De 

Warande de mogelijkheid van inzet van 

personeel met een afstand tot de arbeidsmarkt 

c.q. arbeidsmatige dagbesteding te 

onderzoeken;

alvorens tot een definitief besluit over te gaan 

de raad te informeren over de evaluatie die 

gehouden wordt en over de mogelijkheid van 

inzet van personeel met een afstand tot de 

arbeidsmarkt c.q. arbeidsmatige dagbesteding.

Toezegging: In het verlengde van de motie, in 

Q1 2025 het rapport over de evaluatie van de 

horeca in de Warande te delen met de raad en 

daarin de begeleiding van mensen met een 

afstand tot de arbeidsmarkt mee te nemen. Gezond Burger Verstand Guus Beenhakker (Wethouder)

Het college verwacht hier invulling aan te 

kunnen geven in april/mei 2025.  (Begrotingsraad 05-11-2024 15:30) Sportbedrijf

24-M045 3M18' - Leges commerciële evenementen

De raad verzoekt het college:

na te gaan of er onderscheid gemaakt kan 

worden in de leges voor de 

evenementenvergunning en of deze leges voor 

commerciële evenementen kostendekkend 

gemaakt kunnen worden;

de raad uiterlijk bij het voorstel over de 

perspectiefnota 2026 te informeren over de 

uitkomst en over de wenselijkheid en de 

mogelijkheid om te gaan differentiëren in de 

leges voor evenementen.

PvdA Dees Melsen (Wethouder)

Dit wordt in beeld gebracht bij de 

perspectiefota.  (Begrotingsraad 05-11-2024 15:30) Control

24-M046

3M11 - Opbrengst Kanaalzone inzetten voor 

onderwijshuisvesting

De raad verzoekt het college:

de raad t.z.t. voor te stellen om de opbrengst 

van de gronden onder/bij het huidige Hanze 

College, na aftrek van de boekwaarde van het 

huidige Hanze College, toe te voegen aan de 

middelen voor het Integraal Huisvestingsplan 

(IHP) onderwijs;

bij de perspectiefnota voorstellen te doen hoe 

er de komende jaren verder gespaard kan 

worden voor de 2de fase van het IHP.

PvdA

Guus Beenhakker (Wethouder) en Dees Melsen 

(Wethouder)  (Begrotingsraad 05-11-2024 15:30) Buiten Projecten



24-M047 3M20 - Uitvoeren moties

De raad draagt het college op:

voortaan alleen gemotiveerd van een motie af 

te wijken en

de raad over de argumentatie en eventuele 

consequenties van zo’n voorgenomen afwijking 

vooraf actief te informeren via een 

raadsinformatiebrief.

PvdA

Dees Melsen (Wethouder), Guus Beenhakker 

(Wethouder), Arnoud Kastelijns (Wethouder), 

Clemens Piena (Wethouder), Willem-Jan van 

der Zanden (Wethouder) en Frans Backhuijs 

(Burgemeester)

Over de afdoening van deze motie zal het 

college de gemeenteraad binnenkort 

informeren in een raadsbrief.  (Begrotingsraad 05-11-2024 15:30) Allen

24-M048

3M19 - Vooruitlopen op de nieuwe 

participatiewet

De raad verzoekt het college:

vóór de perspectiefnota 2026 (juni 2025) een 

voorstel aan te raad voor te leggen over hoe 

het college vooruit wil gaan lopen op de nieuwe 

Participatiewet;

in dat voorstel ook aandacht te besteden aan:

wat in andere gemeenten wordt gedaan en

hoe de raad betrokken wordt bij de afwegingen 

voor onze gemeente.

Toezegging: In het verlengde van de motie, de 

raad in een bijeenkomst in Q1 te informeren 

over de stand van zaken en de mogelijkheden. PvdA Willem-Jan van der Zanden (Wethouder)

Op 11 februari heeft er een 

informatiebijeenkomst hierover 

plaatsgevonden. Het college beschouwt de 

motie daarmee als afgedaan.  (Begrotingsraad 05-11-2024 15:30) Sociaal Domein Beleid

24-M049 3M08 - Haalbaarheidsonderzoek camperplaats

De raad verzoekt het college te onderzoeken of 

het realiseren van een camperplaats in 

Oosterhout-stad haalbaar is.

Toezegging: In het verlengde van de motie, een 

gesprek te voeren met de watersportvereniging 

of zij initiatief willen nemen voor het realiseren 

van camperplaatsen. Op eventueel andere 

initiatieven positief-meedenkend te reageren. Gemeentebelangen Dees Melsen (Wethouder)

Naar aanleiding van de motie is een gesprek 

gevoerd met de watersportvereniging. De 

mogelijkheden voor een camperplaats werken 

we verder uit.  (Begrotingsraad 05-11-2024 15:30) Buiten Beleid

24-M051

3M17' - Oproep aan de rijksoverheid boter bij 

de vis

De raad verzoekt het college:

een stap naar voren te zetten en te 

onderzoeken welke praktische en eventueel 

andere mogelijkheden er zijn om de 

rijksoverheid te overtuigen van het belang van 

‘boter bij de vis’ zodat de rijksoverheid 

voldoende middelen beschikbaar gaat stellen 

aan gemeenten voor de taken die bij 

gemeenten zijn belegd;

steun te zoeken om in regioverband deze 

juridische en andere mogelijkheden te 

gebruiken om gezamenlijk een vuist naar de 

rijksoverheid te maken.

D66 Clemens Piena (Wethouder)

Oosterhout is aanwezig geweest bij de ALV van 

de VNG en ondersteunt de diverse acties voor 

extra middelen. Vanuit de wethouders 

financiën in West-Brabant is een gezamenlijke 

brandbrief gestuurd. Oosterhout heeft deze 

brief ook ondertekend. Via de diverse 

netwerken blijven we aandacht vragen voor 

extra middelen vanuit het Rijk. Dit heeft 

voortdurend onze aandacht. Het college 

beschouwt de motie daarmee als een lopend 

proces en daardoor als afgedaan.  (Begrotingsraad 05-11-2024 15:30) Control

24-M052 3M15 - Differentiatie toeristenbelasting

De raad vraagt het college om:

voor de toeristenbelasting van 2026 de 

mogelijkheden voor een gedifferentieerd tarief 

inzichtelijk te maken, waarbij onderscheid 

gemaakt wordt tussen tarieven voor 

hotels/vakantiehuisjes en kampeerplaatsen én 

waarbij tarieven worden gehanteerd die 

uitlegbaar in lijn liggen met tarieven die andere 

gemeenten in de regio hanteren;

voor de perspectiefnota 2026 in beeld te 

brengen op welke wijze dit zou kunnen en wat 

de financiële gevolgen (inclusief de 

uitvoeringskosten) hiervan zijn.

VVD Dees Melsen (Wethouder)

Dit wordt in beeld gebracht bij de 

perspectiefota.  (Begrotingsraad 05-11-2024 15:30) Control



24-M053 3M14' - Aan de slag met de WMO

De raad vraagt het college om:

de risico’s van de huidige manier van uitvoeren 

uiterlijk 1 mei 2025 goed in kaart te brengen en 

waar mogelijk te verklaren en aansluitend te 

delen met de raad;

zich te oriënteren op mogelijkheden om 

frauderisico aanbieders, onrechtmatig gebruik 

en aantal niet geleverde maar wel 

gefactureerde uren te verkleinen;

meer werk te maken van realistisch begroten 

van (de toenemende) WMO Hulp bij de 

Huishouding, zodat tekorten tot het verleden 

behoren.

VVD Clemens Piena (Wethouder)

Op 15 april 2025 wordt de raad via de 

klankbordgroep sociaal domein op de hoogte 

gebracht.  (Begrotingsraad 05-11-2024 15:30) Sociaal Domein Beleid

24-M055 6M1' - Vergroten bereik schuldhulpverlening

De raad verzoekt het college de raad uiterlijk in 

mei 2025 te informeren over de aanpak om het 

bereik te vergroten onder de doelgroep van de 

schuldhulpverlening.

Toezegging: Aanvullend op de motie, te 

bekijken wat er nog meer nodig is in het kader 

van preventie en dit mee te nemen bij het 

opstellen van het addendum bij het Beleidsplan 

Schuldhulpverlening PvdA Dees Melsen (Wethouder)

 (Raadsvergadering 19 november 2024 19-11-

2024 19:00) Sociaal Team Beleid

24-M056

6M2' - Ruimte voor de wijk scholen als 

verbindingspunt

De raad verzoekt het college:

bij nieuwbouw en renovatie van 

schoolgebouwen expliciet rekening te houden 

met de mogelijkheid voor ruimtes die 

multifunctioneel kunnen worden ingezet als 

wijkfunctie;

te bevorderen dat schoolgebouwen ook in de 

avonden beschikbaar worden gesteld voor 

wijkgerichte activiteiten en ontmoetingen;

samen met scholen en buurtorganisaties beleid 

te ontwikkelen dat het gebruik van scholen als 

buurtontmoetingsplek stimuleert;

de gemeenteraad te informeren over de 

voortgang van deze maatregelen voor de 

perspectiefnota 2026.

Voor Heel Oosterhout Dees Melsen (Wethouder)

De gemeenteraad is op 19 februari per brief (ZN 

1061911) geinformeerd over de afspraken die 

gemeente gemaakt heeft met de 

schoolbesturen over verhuur en medegebruik 

van schoolgebouwen. Bij deze brief is een 

beleidsnotitie toegevoegd. Daarnaast zal de 

portefeuillehouder de strekking van deze motie 

in het OOGO onder de aandacht 

brengen. Hiermee beschouwt het college  de 

motie als afgedaan.

 (Raadsvergadering 19 november 2024 19-11-

2024 19:00) Vastgoed, facility en secretariaat

24-M060

8M1 Onderzoek openbaar vervoer en 

fietspaden bedrijventerrein Vijf Eiken

De raad vraagt het college om:

met behulp van subsidiebudget te onderzoeken 

of het mogelijk is om vanuit busstation 

Beneluxweg elektrisch vervoer te organiseren 

naar het bedrijventerrein Vijf Eiken al dan niet 

in een publiek/private samenwerking en ook de 

mogelijkheden van elektrische deelfietsen in dit 

onderzoek mee te nemen

te onderzoeken wat de mogelijkheden en 

kosten zijn om het bedrijventerrein meer 

fietsveilig te maken

bij positieve constateringen de onderzoeken uit 

te breiden naar Weststad en andere 

bedrijventerreinen.

VVD Clemens Piena (Wethouder)

 (Raadsvergadering 17 december 2024 17-12-

2024 19:00)

24-M059

7M2 Verkeersonderzoek kruising Keiweg 

Ridderstraat

De raad verzoekt het college een breder 

gedegen deskundig (intern) onderzoek uit te 

voeren en pas daarna keuzes te maken voor de 

herinrichting van de kruising Keiweg – 

Ridderstraat, inclusief de optie om een deel van 

het wegprofiel van de Keiweg, ter hoogte van 

de kruising, vanaf het centrum gezien naar links 

te verplaatsen of te verbreden. D66 Dees Melsen (Wethouder)

 (Raadsvergadering 17 december 2024 17-12-

2024 19:00)



25-M001 10M1 - Een gastvrij gemeentehuis

De raad verzoekt het college:

te onderzoeken of het mogelijk is om inwoners 

en andere bezoekers tegemoet te komen in de 

parkeerkosten bij hun bezoek aan het 

gemeentehuis;

de raad te informeren over de uitkomsten 

daarvan.

PvdA Clemens Piena (Wethouder)

Momenteel wordt de mobiliteitstoets voor de 

Buitenplanse Omgevingsplan Activiteit (BOPA) 

van het nieuwe stadhuis in Arendshof II 

voorbereid. Deze onderzoeksvraag zal hierin 

worden beantwoord  (Raadsvergadering 28-01-2025 19:00) Buiten Beleid

25-M002

10M2 Optimale benutting overgebleven 

gronden Arendshof 2

De raad verzoekt het college:

de optimale benutting van de overgebleven 

gronden rond Arendshof 2 in beeld te gaan 

brengen, in het licht van alle opgaven in dit 

gebied en met oog voor de opbrengstpotentie 

van dit gebied;

daarna een voorstel aan de raad voor te leggen 

over de definitieve invulling van dit gebied.

VVD Clemens Piena (Wethouder)

De uitwerking hiervan zal meelopen met het 

ontwerp van de openbare ruimte rondom het 

nieuwe gemeentehuis.  (Raadsvergadering 28-01-2025 19:00) Opgave Stadhuis 

25-M004

09M2 - Een alternatief voor het 

landbouwverkeer

De raad verzoekt het college:

zich in te spannen om de alternatieve route 

voor het landbouwverkeer via het Koutereind 

naar Minervum, met landbouwsluis, in overleg 

met gemeente Breda te realiseren;

mee te werken aan het bereikbaar houden van 

de percelen in de hoek Rijksweg/Akkerweg.

CDA Clemens Piena (Wethouder)

In overleg met de gemeente Breda zal bekeken 

worden of er een alternatieve route 

gerealiseerd kan worden voor het 

landbouwverkeer via de Akkerweg- Koutereind- 

Minervum (en omgekeerd). Het eerste contact 

met Breda is gelegd. Ook zal bij de verdere 

uitwerking van de plannen rekening worden 

gehouden met het bereikbaar houden van de 

landbouwpercelen op de hoek Rijksweg-

Akkerweg.  (Raadsvergadering 25-02-2025 19:00)

25-M010

15M1 - Repareren van de gevolgen van de 

belastingmaatregel voor werknemers van 

werkontwikkelbedrijven

De raad verzoekt het college:

een oproep te doen aan het rijk om de 

verlaging van het netto salaris als gevolg van de 

belastingmaatregel te repareren voor deze 

kwetsbare groep parttime medewerkers;

ook andere mogelijkheden te benutten om hier 

aandacht voor te (laten) vragen;

de gemeenten die deelnemen in de 

gemeenschappelijke regeling WAVA uit te 

nodigen om hierin samen op te trekken.

GroenLinks Willem-Jan van der Zanden (Wethouder)

Het college heeft hierover een brief gestuurd 

aan de staatssecretaris van Sociale Zaken en 

Werkgelegenheid. Verder wordt er hiervoor 

aandacht gevraagd in het bestuur van MidZuid. 

Met een raadsinformatiebrief is de raad 

hierover op 26 maar geïnformeerd. Het college 

beschouwt de motie hiermee als afgedaan.  (Raadsvergadering 25-02-2025 19:00)

25-M009

12M1 - Optimale benutting grondoppervlakte 

De Toekomst en omgeving

De raad verzoekt het college om:

samen met de school, de buurt en o.a 

Thuisvester te komen tot een optimale situering 

van het schoolgebouw en het schoolplein, 

waarbij de omvang van het schoolplein niet 

verkleind wordt;

de vrijkomende (extra) grond samen met 

o,a,Thuisvester naar de behoeftes van de wijk 

te benutten voor de woningbouw;

de kosten voor sloop en afschrijving van het 

huidige schoolgebouw en het bouwrijp maken 

van de locatie in te brengen in de te openen 

grondexploitatie voor de bouw van deze 

woningen;

de positieve opbrengsten van vrijkomende 

gronden terug te laten vloeien naar het 

Integraal Huisvesting Plan.

VVD Guus Beenhakker (Wethouder)  (Raadsvergadering 25-02-2025 19:00) Vastgoed, facility en secretariaat



25-M008

11M1 - Optimale benutting grondoppervlakte 

Sterrendonk en omgeving

De raad verzoekt het college om:

samen met de school, de buurt en o.a. 

Thuisvester te komen tot een optimale situering 

van het schoolgebouw, het schoolplein, het 

groen en een sportveld;

de vrijkomende (extra) grond samen met o,a, 

Thuisvester naar de behoeftes van de wijk te 

benutten voor passende woningbouw;

De kosten voor sloop en afschrijving van het 

huidige schoolgebouw en het bouwrijp maken 

van de locatie in te brengen in de te openen 

grondexploitatie voor de bouw van deze 

woningen;

de positieve opbrengsten van vrijkomende 

gronden terug te laten vloeien naar het 

Integraal Huisvesting Plan.

VVD Guus Beenhakker (Wethouder)  (Raadsvergadering 25-02-2025 19:00) Vastgoed, facility en secretariaat

25-M005

10M1 - Optimale benutting overgebleven 

gronden onderwijshuisvesting

De raad verzoekt het college om:

vrijkomende onderwijshuisvestingsgronden 

samen met o.a. Thuisvester naar de behoeftes 

van de wijk of het dorp te benutten voor de 

bouw van woningen en maatschappelijk 

vastgoed;

de positieve opbrengsten van vrijkomende 

onderwijshuisvestingsgronden terug te laten 

vloeien naar het Integraal Huisvesting Plan;

niet te wachten tot de gronden braak liggen, 

maar met o.a. Thuisvester nu al plannen uit te 

werken voor de locaties die komende jaren 

gaan vrijkomen en deze terug te laten 

terugkomen in de jaarlijkse prestatieafspraken 

met o.a Thuisvester;

de onderwijshuisvesting rond Slotjesveld te 

betrekken bij de plannen voor het Slotjesveld.

VVD Guus Beenhakker (Wethouder)  (Raadsvergadering 25-02-2025 19:00) Vastgoed, facility en secretariaat

25-M003

09M1' - Veiligheid snelfietspad en behoud 

bomen

De raad verzoekt het college:

de veiligheid van het voorgestelde tracé nader 

te (laten) onderzoeken en geschikte 

maatregelen te nemen om de veiligheid van de 

gebruiker van het snelfietspad te garanderen ;

het voorgestelde tracé aan te passen qua 

uitvoering zodat zo min mogelijk NNB 

bosgebied hoeft te worden gekapt;

het aantal te kappen bomen te minimaliseren.

D66 Clemens Piena (Wethouder)

In overleg met de Provincie Noord-Brabant zal  

onderzocht worden welke maatregelen 

genomen kunnen worden zodat de 

snelfietsroute veilig gebruikt kan worden. Waar 

mogelijk zal het ontwerp worden aangepast om 

zo min mogelijk bomen te hoeven kappen.  (Raadsvergadering 25-02-2025 19:00) Vastgoed, facility en secretariaat

25-M007

10M3 - Inclusief onderwijs bij (ver)nieuwbouw 

van basisscholen Voor Heel Oosterhout Guus Beenhakker (Wethouder)  (Raadsvergadering 25-02-2025 19:00) Vastgoed, facility en secretariaat

25-M006

10M2 - Maak werk van wijkfunctie 

schoolgebouwen

De raad verzoekt het college:

al in de voorbereidingsfase van de plannen voor 

Rubenshof, Sterrendonk en De Toekomst actief 

aan de slag te gaan met de motie ‘ruimte voor 

de wijk, scholen als verbindingspunt’;

daarbij niet enkel beleidsmatig, maar ook 

praktisch oog te hebben voor de mogelijkheden 

die zich aandienen voor medegebruik zoals van 

hallen en aula’s.

Voor Heel Oosterhout Guus Beenhakker (Wethouder)  (Raadsvergadering 25-02-2025 19:00) Vastgoed, facility en secretariaat



25-M011

16M2 - Samen in actie om financieel ravijnjaar 

te voorkomen

De raad verzoekt het college gehoor te geven 

aan de oproep van de VNG om samen actie te 

ondernemen en het geluid van onze gemeente 

te laten horen daar waar mogelijk. CDA Dees Melsen (Wethouder)

Oosterhout is aanwezig geweest bij de ALV van 

de VNG en ondersteunt de diverse acties voor 

extra middelen. Vanuit de wethouders 

financiën in West-Brabant is een gezamenlijke 

brandbrief gestuurd. Oosterhout heeft deze 

brief ook ondertekend. Via de diverse 

netwerken blijven we aandacht vragen voor 

extra middelen vanuit het Rijk. Dit heeft 

voortdurend onze aandacht. Het college 

beschouwt de motie daarmee als een lopend 

proces en daardoor als afgedaan.  (Raadsvergadering 25-02-2025 19:00)

nw 9M1 Een goede mix van betaalbare woningen

verzoekt het college: 1. een goede mix van 

betaalbare nieuwbouwwoningen te realiseren; 

2. daartoe de categorie “middelduur” onder te 

verdelen in prijsklassen waarbij; o voor de 

categorie middeldure koop wordt aangesloten 

bij de verdeling die is opgenomen in de brief 

over prijsgrenzen; o de categorie middeldure 

huur wordt gesplitst, waarbij huur tot € 1.025,- 

wordt aangemerkt als ‘middeldure huur laag’ 

en daarboven als ‘middeldure huur hoog’; 3. bij 

de jaarlijkse vaststelling van de prijsgrenzen 

deze nieuwe categorie mee te nemen; 4. te 

bewaken dat van de 50% middelduur (koop en 

huur) ten minste 30% wordt gerealiseerd in de 

categorieën koop ‘betaalbaar laag’/‘betaalbaar 

midden’ en ‘middeldure huur laag’. PvdA, GL Dees Melsen (Wethouder) (Raadsvergadering 4-1-2025 19:00)


